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PROCES-VERBAL 

privind lucrările şedinţei extraordinare 

a Consiliului Local al Sectorului 1 convocată de îndată 

pentru data de 27 aprilie 2023, ora 17:00 

Nr.16 din data de 24.05.2023 

 
Şedinţa a fost convocată de către doamna Clotilde-Marie-Brigitte Armand, Primarul Sectorului 

1, prin Dispoziţia nr. 1863/27.04.2023, ţinând seama de prevederile art. 196 alin. (1) lit. b) din Ordonanța 
de Urgență nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu modificările și completările ulterioare, coroborat 
cu 133 alin. (2), lit. a), art.134 alin. (1) lit. a), alin. (4) și art.135 din actul normativ mai sus-menționat, 
cu următorul proiect de Ordine de zi: 

 

1. Proiect de hotărâre privind modificarea Hotărârii Consiliului Local al Sectorului 1 nr. 
32/28.03.2023 privind aprobarea bugetului  general centralizat al subdiviziunii administrativ-
teritoriale Sectorul 1 al Municipiului Bucuresti pe anul 2023 (K2-112/25.04.2023) 
 
Inițiator- Primarul Sectorului 1 al Municipiului București 
Comisii: 

- Comisia de studii, prognoze economico-sociale, buget, impozite şi taxe locale (C1); 
- Comisia de administraţie publică locală, juridică, apărarea ordinii publice, respectarea 
drepturilor şi libertăţilor cetăţenilor şi patrimoniu (C4); 

 
La ședință au participat consilierii locali și doamna Mirona-Giorgiana Mureșan Secretarul General 

al Sectorului 1.  
La deschiderea ședinței și-au înregistrat prezența în evidența ținută de Secretarul General al 

Sectorului 1 26 de consilieri locali, din 27 de consilieri locali în funcție, dintre care 1 consilieri au fost 
prezenți online, respectiv domnul Bârgău Marian Aurelian, domnul Caraian Alberto-Iosif, doamna 
Cășvean Cătălina, domnul Ciungu Daniel-Constantin, domnul Dinu-Nicolae Gheorghe, doamna Iulia-
Luminița Halaț, doamna Haliț Raluca-Nicoleta, domnul Jurubiță Geanin-Georgian, doamna Miloș-
Olteanu Iuliana-Dorina, doamna Regalia Ruxandra-Eugenia, doamna Sorete-Arbore Otilia, domnul 
Șerban Remus Cătălin, domnul Cristian-Adrian Tudose, domnul Vicol Ned. Au fost absenți doamna 
Iacob Oana, doamna Grigorescu Alina-Cristina. Doamna Grigorescu Alina-Cristina a votat ordinea de 
zi în timpul ședinței.  

 
Potrivit prevederilor art. 134 alin. (2) din Ordonanța de Urgență nr. 57/2019 privind Codul  

administrativ, cu modificările și completările ulterioare, convocarea Consiliului Local  s-a realizat în 
scris, prin intermediul Secretarului General al Sectorului 1, respectiv de către Serviciul Tehnică 
Legislativă, Secretariat și Arhivă, cu atribuţii în acest sens, în data de 27.04.2023, invitaţia la şedinţă 
precizând data, ora şi locul desfăşurării acesteia. Odată cu notificarea convocării, prin intermediul 
serviciilor de poștă electronică (e-mail), a fost pusă la dispoziţia consilierilor locali documentația 
proiectului de hotărâre înscris pe ordinea de zi. Convocatorul, înregistrat sub nr. 1863/27.04.2023 
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precum și proiectul de hotărâre pus în dezbatere în ședință a fost adus la cunoştinţă publică prin afişare 
la sediul instituţiei şi pe website-ul instituţiei.  

În data de 27.04.2023, în timpul ședinței conform prevederilor legale aplicabile, a fost supusă și 
aprobată de către consilierii locali suplimentarea ordinii de zi. 
Suplimentare ordine de zi   

Suplimentară proiect nr. 1 (K2-095/05.04.2023) Proiect de hotărâre privind aprobarea Conturilor de 
execuție pe surse de finanțare, Situațiile financiare, inclusiv anexele la acestea, la data de 31 decembrie 
2022 

Doamna Mirona-Giorgiana Mureșan - Secretar General al Sectorului 1: Bună ziua și bine ați venit 
la ședința extraordinară convocată de îndată de Primarul Sectorului 1 al Municipiului București prin 
Dispoziția nr. 1863/27.04.2023 cu respectarea procedurilor legale și comunicarea către consilierii locali 
a materialelor de ședință prin intermediul serviciilor de poștă electronică și prin publicare pe site-ul 
instituției. În conformitate cu prevederile art. 243, alin. 1, lit. j din Ordonanța de Urgență a Guvernului 
nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu modificările și completările ulterioare, am să efectuez apelul 
nominal al consilierilor locali în ordinea alfabetică, după cum urmează domnul Bârgău Marian Aurelian.  
Domnul Marian-Aurelian Bârgău (online): Prezent (nu se aude). Mulțumesc.  
Doamna Mirona-Giorgiana Mureșan - Secretar General al Sectorului 1: Am reținut mulțumim, 
domnul Caraian Alberto Iosif.  
Domnul Alberto-Iosif Caraian (online): Prezent, mulțumesc.  
Doamna Mirona-Giorgiana Mureșan - Secretar General al Sectorului 1: Doamna Câșvean Cătălina.  
Doamna Cătălina Cășvean (online): Prezent.  
Doamna Mirona-Giorgiana Mureșan - Secretar General al Sectorului 1: Domnul Chirvasă Viorel-
Daniel.  
Domnul Viorel-Daniel Chirvasă: Prezent.  
Doamna Mirona-Giorgiana Mureșan - Secretar General al Sectorului 1: Domnul Ciungu Daniel- 
Constantin.  
Domnul Daniel-Constantin Ciungu (online): Prezent.  
Doamna Mirona-Giorgiana Mureșan - Secretar General al Sectorului 1: Domnul Drăgușin 
Laurențiu.  
Domnul Laurențiu Drăgușin: Prezent.  
Doamna Mirona-Giorgiana Mureșan - Secretar General al Sectorului 1: Domnul Gheorghe Dinu- 
Nicolae.  
Domnul Dinu-Nicolae Gheorghe (online): Prezent.  
Doamna Mirona-Giorgiana Mureșan - Secretar General al Sectorului 1  Doamna Grigorescu Alina- 
Cristina, doamna Grigorescu dacă ne auziți? Doamna Halaț Iulia Luminița?  
Doamna Iulia-Luminița Halaț  (online): Prezent, mulțumesc.  
Doamna Mirona-Giorgiana Mureșan - Secretar General al Sectorului 1: doamna Haliț Raluca-
Nicoleta.  
Doamna Raluca-Nicoleta Haliț (online): Prezentă.  
Doamna Mirona-Giorgiana Mureșan - Secretar General al Sectorului 1: Doamna Iacob Oana, 
doamna Iacob, domnul Iordan Florea.  
Domnul Florea Iordan: Prezent.  
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Doamna Mirona-Giorgiana Mureșan - Secretar General al Sectorului 1: Domnul Jurubiță Geanin- 
Georgian.  
Domnul Geanin-Georgian Jurubiță (online): Prezent, mulțumesc.  
Doamna Mirona-Giorgiana Mureșan - Secretar General al Sectorului 1: Doamna Miloș-Olteanu 
Iuliana-Dorina. 
Doamna Iuliana Dorina Miloș Olteanu (online): Prezent. 
Doamna Mirona-Giorgiana Mureșan - Secretar General al Sectorului 1: Domnul Nicolaescu 
Andrei-Cristian.  
Domnul Andrei-Cristian Nicolaescu: Prezent, mulțumesc.  
Doamna Mirona-Giorgiana Mureșan - Secretar General al Sectorului 1: Domnul Oianu Adrian 
Viorel.  
Domnul Adrian-Viorel Oianu : Prezent.  
Doamna Mirona-Giorgiana Mureșan - Secretar General al Sectorului 1: Domnul Ozata Alev- 
Burhan.  
Domnul Alev-Burhan Ozata: Prezent.  
Doamna Mirona-Giorgiana Mureșan - Secretar General al Sectorului 1: Domnul Păiuș Oliver -
Leon.  
Domnul Oliver-Leon Păiuși – Viceprimar al Sectorului 1: Prezent.  
Doamna Mirona-Giorgiana Mureșan - Secretar General al Sectorului 1: Domnul Podaru Dan- 
Niculae.  
Domnul Dan-Niculae Podaru: Prezent.  
Doamna Mirona-Giorgiana Mureșan - Secretar General al Sectorului 1: Doamna Popa Daniela.  
Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Prezentă.  
Doamna Mirona-Giorgiana Mureșan - Secretar General al Sectorului 1: Doamna Porumb Ramona.  
Doamna Ramona Porumb – Viceprimar al Sectorului 1: Prezentă.  
Doamna Mirona-Giorgiana Mureșan - Secretar General al Sectorului 1: Doamna Regalia 
Ruxandra- Eugenia.  
Doamna Ruxandra-Eugenia Regalia (online): Prezent.  
Doamna Mirona-Giorgiana Mureșan - Secretar General al Sectorului 1: Mulțumim, doamna 
Sorete- Arbore Otilia.  
Doamna Otilia Sorete-Arbore (online): Prezentă.  
Doamna Mirona-Giorgiana Mureșan - Secretar General al Sectorului 1: Domnul Șerban Remus- 
Cătălin.  
Domnul Remus-Cătălin Șerban (online): Prezent.  
Doamna Mirona-Giorgiana Mureșan - Secretar General al Sectorului 1: Domnul Tudose Adrian- 
Cristian.  
Domnul Cristian-Adrian Tudose (online): Prezent. S-a auzit?  
Doamna Mirona-Giorgiana Mureșan - Secretar General al Sectorului 1: Da, mulțumim, domnul 
Țîră Daniel.  
Domnul Daniel Țîră: Prezent.  
Doamna Mirona-Giorgiana Mureșan - Secretar General al Sectorului 1: Domnul Ned Vicol.  
Domnul Ned Vicol (online): Prezent. Mă auziți?  
Doamna Mirona-Giorgiana Mureșan - Secretar General al Sectorului 1: Reluăm apelul pentru 
doamna Grigorescu Alina-Cristina și doamna Iacob Oana, doamna Grigorescu și doamna Iacob Oana. 
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Având în vedere prezența unui număr de 26 de consilieri din totalul de 27 de consilieri în funcție, constat 
îndeplinite prevederile art. 137 din Ordonanța de Urgență a Guvernului nr. 57/2019 privind Codul 
Administrativ, cu modificările și completările ulterioare, cu privire la cvorumul necesar pentru 
desfășurarea legală a ședinței extraordinare, convocată de îndată. Având în vedere frecvența ședințelor, 
durata complexitate dezbaterilor, procesele-verbale ședințelor din datele de 26/04/2023 și 27/04/2023 
sunt în fază de elaborare, nefiind finalizate și vor fi propuse pentru aprobare într-o ședință următoare. 
Doamna președinte vă predau lucrările ședinței.  
Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Mulțumesc, vă propun aprobării ordinea de zi, vă 
supun aprobării ordinea de zi, vă rog să votați, domnul Bârgău, domnul Tudose vă rog să votați. 24 de 
voturi pentru, ordinea de zi a fost aprobată. Vă rog, doamna Porumb.  
 

Ordinea de zi a fost aprobată cu 24 de voturi pentru – 26 consilieri locali prezenți 

 

Doamna Ramona Porumb – Viceprimar al Sectorului 1: Aș dori să propun cu colegilor să 
introducem pe ordinea de zi suplimentară Proiectul K2- 095 - Proiect de hotărâre privind aprobarea 

cotelor de execuție pe surse de finanțare, situațiile financiare, inclusiv anexele la acestea la data de 

31/12/2022 
Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Mulțumesc, supun aprobării  propunerea doamnei 
viceprimar Ramona Porumb. Dacă colegii de la tehnic!? Un minut. Vă rog să introduceți proiectul pentru 
a fi supus votului. Da, rog președinții comisiilor C1 și C4 să facă precizarea ca să se consemneze în 
procesul verbal că au avizele comisiilor. Așadar, domnul Dinu și doamna Haliț. Domnul Dinu și doamna 
Raluca Haliț vă rog să solicitați cuvântul și să prezentați situația avizului  din comisia de specialitate. 
Doamna, Haliț vă rog.  
Doamna Raluca-Nicoleta Haliț (online): Bună ziua, avizul comisiei juridice este favorabil. 
Mulțumesc.  
Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Mulțumesc. domnul Dinu!? Sau secretarul comisiei? 
Domnul Ned vă rog.  
Domnul Ned Vicol (online): Bună seara. Rezultatul votului pentru acest proiect este favorabil. Cu 4 
voturi pentru și 1 abținere.  
Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Mulțumim  domnul Ned. Nu! Aveți proiectul! Votați 
vă rog! A. propunerea da. Stați un pic. Scuze ! Vot vă rog! 25 de voturi pentru propunerea a fost aprobată. 
Vă rog.  
 

Propunerea doamnei Ramona Porumb privind introducerea pe ordinea de zi suplimentară a 

Proiectului K2-095 ”Proiect de hotărâre privind aprobarea cotelor de execuție pe surse de 

finanțare, situațiile financiare, inclusiv anexele la acestea la data de 31/12/2022” a fost votată cu 25 

voturi pentru – 26 consilieri locali prezenți 

 

Doamna Ramona Porumb – Viceprimar al Sectorului 1: Perfect, mulțumesc frumos, aș dori de 
asemenea să propun colegilor ca acest proiect să fie primul pe care îl votăm în cadrul ședinței de consiliu 
de astăzi ”Proiectul K2-095”  
Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Mulțumesc. Așteptăm să introduce-ți în sistem 1 
minut, mulțumesc. A II-a propunere. 16 voturi pentru, 3 abțineri, 7 împotrivă, Propunerea a fost 
aprobată.  
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A II-a propunere a doamnei Ramona Porumb privind supunerea la vot ca prim punct a  Proiectului 

K2-095 ”Proiect de hotărâre privind aprobarea cotelor de execuție pe surse de finanțare, situațiile 

financiare, inclusiv anexele la acestea la data de 31/12/2022” a fost aprobată cu 16 voturi pentru, 3 

abțineri, 7 împotrivă – 26 consilieri locali prezenți 

 

Vot vă rog. 25 de voturi pentru, Proiectul a fost aprobat!  
 
Hotărârea privind aprobarea cotelor de execuție pe surse de finanțare, situațiile financiare, inclusiv 

anexele la acestea la data de 31/12/2022 a fost aprobată cu 25 voturi pentru– 26 consilieri locali 
prezenți 

 
Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Nu, nu, nu, nu, plecăm deloc acasă. Doamna secretar, 
Ordonatorul principal de credite, în speță primarul Armand, se află în instituție? Păi, pe altcineva n-am 
pe cine să întreb, vă rog, doamna secretar din informațiile dumneavoastră, primarul se află în Primărie? 
Pentru că a tot comunicat vehement și cum se luptă dumneaei pe Facebook unde știe cel mai bine. Voiam 
să clarificăm pentru că văd că în continuare dânsa trunchează informațiile care parvin, dar pe care nouă 
nu ni le transmite Consiliului Local. Haideți acum să vină Clotilde-Marie-Brigitte ARMAND în sală, 
așa cum e legal și cum a indicat și Prefectura, instituția prefectului, să vorbim despre aceste modificări. 
Așadar, doamna Armand, noi vă așteptăm în sală. Până atunci propun suspendarea ședinței până vine 
doamna Armand. Cine este pentru să vină doamna Eu sunt dispusă să stau aici, să fie doamna Armand 
și toți Directorii, să discutăm toate aceaste aspecte, toate adresele care s-au transmis de către Prefectură 
și să afle toți cetățenii ce s-a votat aici, ce a spus Prefectura și ce a făcut doamna Armand, care merge 
din ilegalitate în ilegalitate. Suspendăm ședința nelimitat până vine doamna Armand. Eu o să fiu aici. O 
să vedeți că o s-o aștept pe doamna Armand, mulțumesc.  
Doamna Raluca-Nicoleta Haliț (online): Pentru, mulțumesc.  
Domnul Dinu-Nicolae Gheorghe (online): Îmi cer scuze, dacă am înțeles.  
Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Da, da, v-am auzit domnul Dinu, mulțumesc.  
Domnul Dinu-Nicolae Gheorghe (online): Da, votăm suspendarea ședinței până vine doamna primar, 
adică inițiatorul proiectului sau de ce votăm acum?   
Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Ați numărat în sală? Cum, cum nu ?  
Doamna Ramona Porumb – Viceprimar al Sectorului 1: Cum adică n-ați numărat în sală? Că nu-i 
lăsăm să plece nu spuneți după că nu s-a numărat!  
Domnul Cristian-Adrian Tudose (online): Eu votez pentru, s-a auzit eu votez pentru, s-a auzit?  
Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Da. Mulțumim.  
Doamna Iuliana-Dorina Miloș-Olteanu (online): Nu știu dacă s-a auzit și la mine. Tot pentru.  
Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Mulțumim, am notat.  
Doamna Ramona Porumb – Viceprimar al Sectorului 1: Și câți sunt?  
Eu am numărat șase în online. Dar ce faceți acolo, domnul Păiuși, faceți declarații mincinoase!? Chiar 
nu vă e rușine? Deci a fost 13 voturi pentru, să se consemneze.  
 

Propunerea doamnei Daniela Popa privind ”suspendarea ședinței până vine doamna Clotilde-

Marie-Brigitte ARMAND-Primarul Sectorului 1” a fost votată cu 13 voturi pentru – 26 conslieri 

locali 
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Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Refacem prezența, domnul Bârgău Marian Aurelian,  
domnul Caraian Alberto Iosif, doamna Cășvean Cătălina  
Doamna Cătălina Cășvean (online): Prezent se aude.  
Doamna Mirona-Giorgiana Mureșan - Secretar General al Sectorului 1: Se aude, mulțumim.  
Doamna Cătălina Cășvean (online): Mulțumesc frumos, mulțumesc.  
Doamna Mirona-Giorgiana Mureșan - Secretar General al Sectorului 1: Domnul Chirvasă Viorel-
Daniel.  
Domnul Viorel-Daniel Chirvasă: Prezent.  
Doamna Mirona-Giorgiana Mureșan - Secretar General al Sectorului 1: Domnul Ciungu Daniel -
Constantin, domnul Drăgușin Laurențiu, domnul Gheorghe Dinu-Nicolae, doamna Grigorescu Alina- 
Cristina.  
Doamna Alina Cristina Grigorescu (online): Prezent.  
Doamna Mirona-Giorgiana Mureșan - Secretar General al Sectorului 1: Doamna Halaț Iulia -
Luminița.  
Doamna Iulia-Luminița Halaț  (online): Prezent, mulțumesc.  
Doamna Mirona-Giorgiana Mureșan - Secretar General al Sectorului 1: Mulțumim și noi, doamna 
Haliț Raluca-Nicoleta.  
Domnul Dinu-Nicolae Gheorghe (online): Prezent.  
Doamna Mirona-Giorgiana Mureșan - Secretar General al Sectorului 1: Nu, doamna Haliț Raluca 
-Nicoleta. Doamna Iacob Oana. Domnul Iordan Florea.  
Domnul Florea Iordan: Prezent.  
Doamna Mirona-Giorgiana Mureșan - Secretar General al Sectorului 1: Domnul Jurubiță Geanin -
Georgian, doamna Miloș-Olteanu Iuliana-Dorina.  
Doamna Iuliana-Dorina Miloș-Olteanu (online): Prezent.  
Doamna Mirona-Giorgiana Mureșan - Secretar General al Sectorului 1: Domnul Nicolaescu 
Andrei-Cristian.  
Domnul Andrei-Cristian Nicolaescu: Prezent, mulțumesc.  
Doamna Mirona-Giorgiana Mureșan - Secretar General al Sectorului 1: Domnul Oianu Adrian -
Viorel.  
Domnul Adrian-Viorel Oianu (online): Prezent.  
Doamna Mirona-Giorgiana Mureșan - Secretar General al Sectorului 1: Domnul Ozata Alev -
Burhan.  
Domnul Alev-Burhan Ozata: Prezent.  
Domnul Geanin-Georgian Jurubiță (online): Jurubiță prezent. Nu cred că s-a auzit. Mulțumesc.  
Doamna Mirona-Giorgiana Mureșan - Secretar General al Sectorului 1: Domnul Păiuși Oliver -
Leon.  
Domnul Oliver-Leon Păiuși – Viceprimar al Sectorului 1: Prezent.  
Doamna Mirona-Giorgiana Mureșan - Secretar General al Sectorului 1: Domnul Podaru Dan -
Niculae.Vă rugăm să răspundeți la microfon.  
Domnul Geanin-Georgian Jurubiță (online): S-a auzit la Jurubiță.  
Domnul Dan-Niculae Podaru: Prezent.  
Doamna Mirona-Giorgiana Mureșan - Secretar General al Sectorului 1: Doamna Popa Daniela.  
Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Prezentă.  
Doamna Mirona-Giorgiana Mureșan - Secretar General al Sectorului 1: doamna Porumb Ramona.  
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Doamna Ramona Porumb – Viceprimar al Sectorului 1: Prezentă.  
Doamna Mirona-Giorgiana Mureșan - Secretar General al Sectorului 1: Doamna Regalia 
Ruxandra- Eugenia.  
Domnul Daniel-Constantin Ciungu (online): Sunt aici prezent vedeți.  
Doamna Mirona-Giorgiana Mureșan - Secretar General al Sectorului 1: Doamna Sorete-Arbore 
Otilia. Prezentă. Domnul Șerban Remus-Cătălin.  
Domnul Remus-Cătălin Șerban (online): Prezent, mă auziți.  
Doamna Mirona-Giorgiana Mureșan - Secretar General al Sectorului 1: Da, mulțumim, domnul 
Tudose Cristian Adrian.  
Doamna Mirona-Giorgiana Mureșan - Secretar General al Sectorului 1: Domnul Țîră Daniel  
Domnul Daniel Țîră: Prezent.  
Domnul Alberto-Iosif Caraian (online): Și Caraian prezent, mulțumesc.  
Doamna Mirona-Giorgiana Mureșan - Secretar General al Sectorului 1: Vă rugăm să mai spuneți 
încă o dată domnul, Caraian Alberto Iosif.  
Domnul Alberto-Iosif Caraian (online): Mulțumesc.  
Doamna Mirona-Giorgiana Mureșan - Secretar General al Sectorului 1: Domnul Ned Vicol.  
Domnul Ned Vicol (online): Prezent. Mă auziți?  
Doamna Mirona-Giorgiana Mureșan - Secretar General al Sectorului 1: Da, v-am auzit. Refacem 
apelul cu privire la domnul Dinu, Gheorghe Dinu-Nicolae.  
Domnul Dinu-Nicolae Gheorghe (online): Da, da, eu am răspuns prezent.  
Doamna Mirona-Giorgiana Mureșan - Secretar General al Sectorului 1: Mulțumim.  
Domnul Laurențiu Drăgușin (online): Și Drăgușin e prezent.  
Doamna Mirona-Giorgiana Mureșan - Secretar General al Sectorului 1: Și domnul Drăgușin.  
Domnul Laurențiu Drăgușin (online): Da, mulțumesc.  
Doamna Mirona-Giorgiana Mureșan - Secretar General al Sectorului 1: Având în vedere prezența 
unui număr de 18 consilieri din totalul de 27 de consilier local în funcție constat îndeplinite prevederile 
art. 137 din Ordonanța de Urgență a Guvernului nr. 57/2019 privind Codul Administrativ, cu 
modificările și completările ulterioare, cu privire la cuvorumul necesar pentru desfășurarea legală în 
continuare a ședinței extraordinare de îndată convocată prin Dispoziția primarului 1863 din 27/04/2023. 
Doamna președinte vă predau lucrările ședinței, nu înainte de a clarifica un aspect legat de aprobarea 
ordinii de zi, de suplimentare ordinii de zi și de schimbare a ordinii de zi. Îl rugăm pe domnul Bârgău și 
pe doamna Grigorescu să ne confirme modalitatea în care au votat ordinea de zi, domnul Bârgău și 
doamna Grigorescu.  
Doamna Alina Cristina Grigorescu (online): La ce anume vă referiți? Ce modalitate nu înțeleg!?  
Doamna Mirona-Giorgiana Mureșan - Secretar General al Sectorului 1: Este vorba despre ordinea 
de zi care a fost votată la începutul ședinței. Vă rugăm să mai repetați încă o dată. Votul dumneavoastră 
nu a fost consemnat Pentru, votul meu este pentru vă rugăm să confirmați și votul dumneavoastră pentru 
propunerea de suplimentare a ordinii de zi cu proiectul K2- 095.  
Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Doamna Grigorescu dumneavoastră v-ați deconectat 
la un moment dat?  
Doamna Alina Cristina Grigorescu (online): Da, m-am deconectat la un moment dat, dar la momentul 
votului am fost, am fost conectată, cred... 
Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Eu nu v-am văzut!  
Doamna Alina Cristina Grigorescu (online): .... adică am votat pentru K2-095.  
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Doamna Mirona-Giorgiana Mureșan - Secretar General al Sectorului 1: Ați votat, ați votat pe 
proiect dar nu ați votat ordinea de zi, ceea ce înseamnă că trebuie să vă exprimați votul pe ordinea de zi, 
pe suplimentare și pe schimbarea ordinii.  
Doamna Alina-Cristina Grigorescu (online): Da.  
Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Mulțumesc.  
Doamna Mirona-Giorgiana Mureșan - Secretar General al Sectorului 1: Mulțumim.  
Doamna Alina-Cristina Grigorescu (online): Și eu.  
Doamna Mirona-Giorgiana Mureșan - Secretar General al Sectorului 1: Și domnul Bârgău. 
Domnul Bârgău ne auziți? Vă  rugăm să vă exprimați votul pe aprobarea ordinii de zi și pe propunerea 
de suplimentare a ordinii de zi cu proiectul K2- 095.  
Doamna Mirona-Giorgiana Mureșan - Secretar General al Sectorului 1: Domnul Bârgău dacă ne 
auziți?  
Domnul Alev-Burhan Ozata: Este într-o zonă fără semnal domnul Bârgău.  
Doamna Mirona-Giorgiana Mureșan - Secretar General al Sectorului 1: Atunci vom reveni pe 
parcursul ședinței, poate reușim să ne reconectăm. Doamna Președinte vă predau lucrările ședinței.  
Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Da, vă mulțumesc. Voiam să am în față și comunicările 
Prefecturii, instituției Prefectului, pentru că vreau să vă anunț că astăzi, la ora 15:00 grupul consilierilor 
PSD și PNL a fost în audiență la doamna prefect și am clarificat mai multe aspecte. Drept urmare, 
doamna prefect a și dat un comunicat de presă în care nu vi-l citesc pe tot că e un pic cam lung. Spune 
așa că în data de 28/03/2023 a fost adoptat bugetul local al Sectorului 1, proiectul fiind fiind inițiat de 
primarul Sectorului 1 și modificat prin amendamente de consilierii locali în data de 24/04/2023 
secretarul general a redactat și comunicat hotărârea Consiliului Local numărul 32 care cuprinde toate 
amendamentele adoptate de către Consiliul Local, așadar exprimă voința juridică a acestuia. Hotărârea 
Consiliului Local numărul 32 a fost semnată de către doi consilier local și a fost transmis refuzul de 
contrasemnare a secretarului general, motivat de diverse încălcări ale textelor legale în adoptarea 
amendamentelor. Așadar, în concluzie, începând cu data de 27/04/2023 dată la care hotărârea Consiliului 
Local numărul 32 a fost publicată pe site-ul Primăriei, Sectorul 1 are buget aprobat. Deci cred că e clar 
pentru toată lumea acum că doamna primar Armand tot încearcă să își acopere cele două acte transmise 
ilegal către Prefectură, că de fapt acelea a fost o dată prin adresa 727 din 07/04/2023 au mai făcut și alte 
comunicări. În sfârșit, hotărârea a fost întocmită conform votului consilierilor locali. Așadar, avem buget 
de ieri pentru că au întârziat în transmiterea acestei hotărâri către prefectură. Buget avem, ce alte 
recomandări a mai dat doamna prefect și așa cum și noi am prezentat de la început soluțiile legale, și 
domnule Director Marius Petre de la Direcția de Management economic, vă vă rog să mergeți la 
microfon că o să vă adresăm.... 
Doamna Clotilde-Marie-Brigitte ARMAND- Primarul Sectorului 1: Doamna președinte, m-ați 
invitat aici la ședință. Vă rog mult să mă lasați să adresez câteva cuvinte...  
Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Bineînțeles, bineînțeles.  
Doamna Clotilde-Marie-Brigitte ARMAND- Primarul Sectorului 1: Doamna Președinte, am 
așteptat aici o jumătate de oră fără să pot să vorbesc.  
Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Noi v-am așteptat din iunie 2022.  
Doamna Clotilde-Marie-Brigitte ARMAND- Primarul Sectorului 1: Și momentul în care vin nu mă 
lăsați să vorbesc...  
Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Noi v-am așteptat la 11 ședințe la rând în care 
dumneavoastră nu ați venit și putea să preîntâmpinați toate aceste nereguli.  
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Doamna Clotilde-Marie-Brigitte ARMAND- Primarul Sectorului 1: Doamnă președinte…  
Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Aveți răbdare să vă dau cuvântul.  
Doamna Clotilde-Marie-Brigitte ARMAND- Primarul Sectorului 1: Doamna Popa. Nu!  
Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Aveți răbdare să vă dau cuvântul.  
Doamna Clotilde-Marie-Brigitte ARMAND- Primarul Sectorului 1: Doamna Popa. Nu!  
Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Nu am terminat ce aveam de spus.  
Doamna Clotilde-Marie-Brigitte ARMAND- Primarul Sectorului 1: Doamna Popa în momentul în 
care mă invitați aici..  
Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Nu am terminat ce aveam de spus, este o, nu este 
pentru că în codul administrativ nu poate fi asta o obligație. Este datoria dumneavoastră să fiți aici de 
fiecare dată. Trebuia să fiți aici în cele 11 ședințe pe care le-ați convocat în mod abuziv. Trebuia să fiți 
aici împreună cu toți Directorii economici și nu se ajungea aici doamna Armand. Din păcate este doar 
reaua-voință dumneavoastră și ați continuat această rea-voință prin faptul că ați transmis către prefectură 
un document fals. Acum lăsați-mă să închei ca să nu-mi uit ideea. Vă rog frumos o să vă dau cu vântul, 
bineînțeles și ne bucurăm. Mulțumim că ați venit, mulțumim, aveți un pic de răbdare.  
Doamna Clotilde-Marie-Brigitte ARMAND- Primarul Sectorului 1: Atunci, doamna Popa, m-ați 
rugat să vin aici. Eu sunt în fiecare ședință.  
Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: V-am rugat din iunie 2022.  
Doamna Clotilde-Marie-Brigitte ARMAND- Primarul Sectorului 1: Nu vin în ședință pentru că 
trebuie să asist la injuriile dumneavoastră.   
Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Și nu v-a adus nimeni nicio injurie. Dacă n-ați mai 
vorbit peste alții și ați aștepta, așa cum e normal, să terminăm ce avem de spus.  
Doamna Clotilde-Marie-Brigitte ARMAND- Primarul Sectorului 1: Doamna eu am o primărie de 
condus dumneavoastră toată ziua....  
Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Și să ne răspundeți la toate aceste întrebări. Da, 
doamnă, din păcate, dumneavoastră nu conduceți, conduceți doar pe facebook, stați aici să ne răspundeți, 
să clarificăm tot.  
Doamna Clotilde-Marie-Brigitte ARMAND- Primarul Sectorului 1: Nu doamna, am altceva de 
făcut.  
Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Vă rog frumos stați aici să clarificăm tot.  
Doamna Clotilde-Marie-Brigitte ARMAND- Primarul Sectorului 1: Aș dori să spun câteva cuvinte.  
Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Nu există așa ceva să aveți altceva de făcut decât să 
rezolvați problemele Sectorului 1? Nu, vă rog, opriți-vă să vă dau cuvântul imediat. Uitați, am și uitat 
ce voiam să clarificăm. Am și uitat ce voiam să clarificăm. Așa veniți dumneavoastră?  
Doamna Clotilde-Marie-Brigitte ARMAND- Primarul Sectorului 1: Știți că nu a dat nici un 
comunicat Prefectura? Că ce spuneți sunt baliverne!  
Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Ba da, ba da, ba da. Nu, baliverne sunt ce spuneți 
dumneavoastră pe Facebook pentru că folosiți informații trunchiate din comunicările oficiale și mai mult 
decât atât, este un abuz grosolan faptul că dumneavoastră nu prezentați toată documentația, tot ce este 
transmis de la Prefectură către Consiliul Local. Mulțumesc, o să vă dau cuvântul la microfon. Nu-mi 
țipați în ureche, nu-mi țipați în ureche, vă rog frumos. Așadar, rămăsesem la domnul Director economic. 
Deci, doamna prefect a spus astăzi că greșeala a pornit de la Executiv, în speță domnul/doamna primar, 
pentru că nu a fost prezentă în ședința de consiliu așa cum noi am solicitat da și nu a oprit în momentul 
în care noi discutam amendamentele, doamna Armand, nu mai îmi țipați în ureche, vă rog frumos.  
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Doamna Clotilde-Marie-Brigitte ARMAND- Primarul Sectorului 1: Doamnă, vă enervați degeaba. 
Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Văd că dumneavoastră v-ați enervat, vă rog frumos, 
haideți să avem o comunicare normală aici. Păi în țipă-n ureche vi se pare normal? Doamne ferește, vă 
așteptați să termin. Deci liniște, vă rog. Deci doamna prefect a spus așa deci, în momentul în care pe 28 
martie 2023, noi eram aici în ședință și aprobam bugetul și am propus amendamente? Da, inițiatorul, 
dacă voia să facă ceva în momentul în care noi am propus amendamentele în timpul ședinței, putea să 
ceară reexaminarea. Asta, la asta s-a referit doamna prefect, să ceară reexaminarea. Da, deci e corect. 
Atunci  puteați veni doamna Armand să clarificați toate aceste aspecte. Din păcate, dumneavoastră n-ați 
venit, faceți aici doar așa o demonstrație de forță. Noi suntem obișnuiți, știm cetățenii, e foarte bine să 
vadă tot cum vă comportați dumneavoastră e foarte bine că veniți, că trebuie să vă cunoască și cetățenii, 
să vadă cum vă comportați așa o clipă, că nu am terminat ideea. Deci proiectul trebuia atunci în 
momentul acela, reexaminat, nu acum. Noi nu avem ce să reexaminăm. O modificare pe proiectul de 
buget, care e fundamental în orice administrație publică locală, poate fi făcută doar printr-o rectificare. 
Dacă aveți alte nelămuriri, noi, domnule Director, doamna primar, stăm toată noaptea aici să clarificăm 
tot ce am discutat. Oricum știți ce voiam să vă întreb, domnule Director, pe lângă toate aspectele. Deci 
noi avem bugetul aprobat dumneavoastră ați încărcat până acum bugetul în Forexebug? Aveți răbdare 
să răspundă.  
Domnul Marius Petre -Director Economic: Indiferent de  ce s-a întâmplat acest buget aprobat de către 
Consiliu, funcționarii publici de la noi, a durat câteva zile să-l punem în pagină, bineînțeles, dar 
indiferent, trebuie să modificăm ceva la el, că nu poate fi implementat tehnic în cadrul economicului, la 
Ministerul de Finanțe sau la toate structurile de care depindem noi. Noi noi am lucrat..... 
Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Sunteți de acord să stăm să lucrăm ...  
Domnul Marius Petre -Director Economic: Da.  
Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: O zi, două.... și să venim.  
Domnul Marius Petre -Director Economic: Să venim cu o formă.  
Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Păi cum adică? Da, cum ați vrea acum? Păi noi vă 
credem pe dumneavoastră pe cuvânt, ce spuneți. Știți ce înseamnă un proiect de buget cu toate anexele? 
Bine, hai, spuneți-mi anexa 540202 ce conține, dacă îl știți pe de rost.  
Domnul Marius Petre -Director Economic: În acest moment. 
Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Vă rog, domnule.  
Domnul Marius Petre -Director Economic: Nu este. Nu este valid, nu poate fi validat de către 
minister. În mod clar trebuie să schimbăm.  
Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Domnule Director la noi, pe amendamentele noastre 
s-a exprimat doamna Director de la Juridic, care e aici de față și acum e Secretar general.  
Domnul Marius Petre -Director Economic: Da.  
Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Da, deci juridicul.  
Domnul Marius Petre -Director Economic: Juridic da.  
Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Da. Deci doamna Armand zice că sunt ridicolă, să se 
consemneze, pentru că  tot ce declară dumneaei vreau să fie public. Da, o să vi-l dau când e cazul. 
Deocamdată am o comunicare cu domnul Director. Păi nu stați aici. Eu știu foarte bine să citesc în limba 
română, doamna Armand dumneavoastră aveți probleme. Domnule Director..... e a 2-a oară când mă 
faceți ridicolă.  
Doamna Clotilde-Marie-Brigitte ARMAND- Primarul Sectorului 1: (fara microfon preluare sunet 
fundal) Eu n-am făcut nimic. Îmi dați cuvântul?  
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Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Este a 2-a oară când mă faceți ridicolă. M-ați făcut 
ridicolă, Doamne! Doamnă, sunteți incredibilă. Nici nu avem cu cine să discutăm. Stați aici, că imediat 
vă punem și dumneavoastră întrebări.  
Doamna Clotilde-Marie-Brigitte ARMAND- Primarul Sectorului 1: (fara microfon preluare sunet 
fundal) Îmi dați cuvântul?  
Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Când vi se adresează o întrebare. Deci, așa, domnule 
Director. Ce ați zis? Ce ați zis? Spuneți la microfon. Da, imediat, imediat! Nu-mi spuneți dumneavoastră 
cui să dau eu…… 
Doamna Ramona Porumb – Viceprimar al Sectorului 1: Deci, domnule președinte, domnule doamna 
președinte, domnule Director, întrebarea este una foarte simplă, haideți să ne înțelegem, că dacă ne 
certăm nu rezolvăm nimic. Consiliul Local a votat niște… un proiect. 
Domnul Marius Petre -Director Economic: Invalid.  
Doamna Ramona Porumb – Viceprimar al Sectorului 1: A votat un proiect cu niște amendamente la 
care aveți mare grijă. Am avut înainte 11 întâlniri, 11 convocări la care aparatul de specialitate, nu a 
venit. Da, nu uitați lucrul ăsta inclusiv dumneavoastră doamna primar, convocată, nu ați venit. Așa cum 
menționează și prefectul, să vă susțineți proiectul și împreună cu aparatul de specialitate să veniți să 
explicați și să ajutați consilierii locali la inițierea amendamentelor. Acum spuneți că Consiliul de cal 
local e de vină, nu de vină este cel care a blocat de la început comunicarea între Consiliul Local și 
aparatul de specialitate, respectiv primarul Sectorului 1, ținând cont de faptul că Consiliul Local a votat 
niște amendamente, ținând cont de datele pe care le avea în scris, fără explicații suplimentare din partea 
aparatului de specialitate. De ce la prefect, în data de 7 aprilie, s-a trimis, citez cum spune și prefectul, 
un așa-zis proiect de hotărâre care nu avea legătură cu voința Consiliului Local, în care amendamentele 
nu au fost aplicate. De aici a început nebunia și de aici am ajuns la blocajul de astăzi, faptul că aparatul 
de specialitate condus de primarul Sectorului 1 sau la ordinul primarului Sectorului 1 însă nu a aplicat 
amendamentele votate de Consiliul Local. De ce ați făcut acest lucru?  
Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Am consemnat tot ce ați vorbit, o clipă, că eu am 
înregistrat tot  ce a spus  doamna Clotilde până acum. Nu mai injurii. Vă rog, doamna continuați-vă 
ideea!  
Doamna Ramona Porumb – Viceprimar al Sectorului 1: Aceasta este  întrebarea! Acest lucru vrem 
să știm, de ce nu s-a ținut cont de voința Consiliului Local și s-a trimis la prefect un alt buget votat? Și 
acum peste câteva zile, pentru că ați văzut că s-au făcut sesizări, ați schimbat și ați venit cu proiectul așa 
cum l-am votat. Atunci cine are dreptate? Cine face fals? Dacă aveați dreptate și proiectul trimis de la 
început la prefect era bun. Nu vă întorcea prefectul astăzi proiectul să vă spună că trebuiesc conform 
legii incluse toate amendamentele. Nu vorbim de altceva decât de respectarea legii. Nu ați respectat 
legea. Prefectul a spus-o negru pe alb trebuie să dați un proiect așa cum a fost votat de Consiliul Local. 
De ce nu ați făcut acest lucru de la început, cu bună știință!?  
Doamna Clotilde-Marie-Brigitte ARMAND- Primarul Sectorului 1: (fără microfon preluare sunet 
fundal) Domnule Director o secundă. Se consemneze în această ședință că regulamentul spune că 
primarul are posibilitatea de a-și lua cuvântul când dorește. Am cerut cuvântul de mai multe ori. Mi s-a 
cerut să vin aici, ca să pot să iau cuvântul.  
Domnul Viorel-Daniel Chirvasă: Luați-vă doamnă.  
Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Victimizați-vă, haideți să vedem cum vă victimizați.  
Doamna Clotilde-Marie-Brigitte ARMAND- Primarul Sectorului 1: (fără microfon preluare sunet 
fundal) Îmi spune injurii non-stop la ureche și nu mă lasă vorbesc.  
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Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Doamnă deocamdată eu v-am înregistrat cu toate 
injuriile adresate mie. E probă la dosar doamna Armand. Mai și aberați! Da, îi dau cuvântul, oricum am 
înregistrat-o. Haideți, da păi oricum am înregistrat-o tot ce, tot ce, toate acuzațiile pe care le-a făcut. 
Haideți da, da, doamnă sigur.  
Domnul Viorel-Daniel Chirvasă: Haideți luati loc doamna Armand și luați cuvântul.  
Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Păi haideți să vedem acum dacă ne răspunde la ceva, 
o să vină cu atacuri și cu victimizări. Haideți, doamna Armand, vă rog. De ce ați transmis de prima dată 
bugetul ilegal? Răspundeți-ne la această întrebare, care a fost strategia? De ce n-ați respectat legea? Da, 
nu vi l-am oprit eu?  Ce faceți? Vă jucați cu microfoanele.  
Doamna Clotilde-Marie-Brigitte ARMAND- Primarul Sectorului 1: Trebuie să luptăm pentru 
absolut orice aici, în Consiliul Local. Mă adresez dumneavoastră consilierii locali ai Sectorului 1, 
responsabili de această comunitate.  
Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: În frunte cu dumneavoastră  
Doamna Clotilde-Marie-Brigitte ARMAND- Primarul Sectorului 1: De trei luni încercăm să avem 
un buget votat, fără de care nu putem să funcționăm. Primăria, comunitatea Sectorului 1, toate 
contractele pe care le avem nu pot funcționa fără acest buget. Din data de 1 mai, în 2 zile, 40 de contracte 
de la primărie vor fi oprite, vor fi sistate și plățile. Dacă nu avem un buget funcțional la ora actuală, 
bugetul nu este funcțional din 28 martie, de când a fost votat bugetul. Căutăm soluții pentru a ieși din 
criza bugetară provocată de amendamentele dumneavoastră. Amendamente ilegale, ineparabile, care 
duc la un buget absurd, cu cifre negative, cu cifre negative. Un buget inoperabil. Astăzi trebuie să 
urmărim instrucțiunile care au fost date de Prefectură. Ne este imposibil să ieșim din acest impas, creat 
de amendamentele absurde, ilegale și inoperabile votate de dumneavoastră. Trebuie să urmărim 
instrucțiunile prefecturii și prefectura ne-a spus clar trebuie să votăm acest buget reexaminat ca să le 
aducem într-o formă care poate fi operabilă, care poate fi acceptată de Ministerul Finanțelor și ca să 
putem să funcționăm. Dacă vrem să blocăm primăria, atunci ignorați ce spune prefectul, doamna Prefect. 
Dacă vrem să deblocăm situația și să avem o primărie funcțională, dacă vrem ca mâine să putem să 
funcționăm în școlile noastre, în toate centrele noastre, să putem să plătim bursele, să putem să plătim 
asistență socială, să putem  să plătim after-school.  
Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Ce ați făcut până acum doamna Armand?  
Doamna Clotilde-Marie-Brigitte ARMAND- Primarul Sectorului 1: Trebuie să votați această 
reexaminare. La ora actuală bugetul pe care îl avem, nu este unul operabil, nu este acceptat de Ministerul 
Finanțelor, are niște cifre negative. Este un buget cu amendamente ilegale, așa cum ați specificat și 
doamna prefect. Vă mulțumesc mult și apelezi la responsabilitatea dumneavoastră.  
Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Stați aici să nu plecați. Abia acum începe. O clipă. Nu 
plecați, aveți un pic de răbdare și vă las și microfonul deschis. Deci.  
Domnul Viorel-Daniel Chirvasă: Doamna Armand, vreau să vă pun și eu o întrbare.  
Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Dumneavoastră l-ați închis doamnă.  
Domnul Viorel-Daniel Chirvasă: Când e roșu, doamna Armand, lăsați-l pe roșu.  
Doamna Clotilde-Marie-Brigitte ARMAND- Primarul Sectorului 1: Și atunci vă las acum să 
dezbateți. Aveți aici domnul Director de la financiar.  
Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Nu. Împreună cu dumneavoastră!  
Doamna Clotilde-Marie-Brigitte ARMAND- Primarul Sectorului 1: Ați avut discuții cu doamna 
prefect? Nu cu mine. Trebuie să discutați cu doamna prefect, cu toți cei.... amendamentele pe care le-ați 
pregatit.  
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Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Doamna primar, o  clipă, deci prefectul nu se pronunță 
pe aspecte economice. Prefectul a spus că în acest moment avem buget. Cred că și mie mi s-a oprit 
microfonul. Nu este vina mea, mai sunt problemele astea, ăsta este sistemul, doamnă, pe care 
dumneavoastră l-ați implementat. Deci acest blocaj este..... Stați aici să explicați tuturor cetățenilor. 
Acest pe acest blocaj, de acest blocaj, dumneavoastră sunteți vinovată, sunteți singura responsabilă! Ba 
da. Păi ca de obicei, doamna Armand a venit și a citit comunicatul dat de consilierii dumneaei. Păi da, 
da, de ce n-a stat aici de la început. Deci avea posibilitatea în data de 28 martie, domnule Nicolaescu, să 
retragă proiectul spre examinare. Singura modificare se poate  face doar printr-o rectificare și asta este 
pe articol de lege. Da, asta face!  
Domnul Oliver-Leon Păiuși – Viceprimar al Sectorului 1: (fără microfon preluare sunet fundal) 
doamna președinte, ați venit... 
Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Facem rectificare?  
Domnul Oliver-Leon Păiuși – Viceprimar al Sectorului 1: ..... cu amendamente nelegale, inoperabile. 
Înțelegeți lucrul ăsta?  
Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Domnul… domnul… vă rog nu v-am dat cuvânt,  nu 
știu cine sunteți… 
Domnul Oliver-Leon Păiuși – Viceprimar al Sectorului 1: Sunt Viceprimarul Oliver Păiuși.  
Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Cine sunteți dumneavoastră să spuneți că astea sunt 
ilegale?   
Domnul Oliver-Leon Păiuși – Viceprimar al Sectorului 1: Conform adresei 
Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Domnule Director…  
Domnul Oliver-Leon Păiuși – Viceprimar al Sectorului 1 :…. conform adresei instituției prefectului, 
dumneavoastră ați venit cu amendamente nelegale și inoperabile.  
Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Prefectul nu se pronunță pe aspecte economice. Să fie 
foarte clar.  
Domnul Viorel-Daniel Chirvasă: Da-mi cuvântul, te rog frumos.  
Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: E înscris la cuvânt domnul consilier Chirvasă. Domnul 
Dan Nicolae și apoi dumneavoastră Asta este ordinea.  
Domnul Viorel-Daniel Chirvasă: Pot să vorbesc de la asta?  
Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Da.  
Domnul Viorel-Daniel Chirvasă: Da, domnul Păiuși mă auziți. Păi ați rămas singur și văd că sunteți 
așa absenți. Da da, bine, bine, eu sunt eu sunt inginer ecolog, nu sunt de specialitate. N-a venit nimeni 
în comisia juridică să-mi explice. Dacă bugetul este legal sau nu. De ce? Spuneți-mi de ce?  
Domnul Oliver-Leon Păiuși – Viceprimar al Sectorului 1: Cum poate să fie un buget nelegal când 
inclusiv instituția prefectului v-a comunicat că amendamentele dumneavoastră votate în această ședință, 
în ședință de consiliu sunt ilegale și inoperabile.  
Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Domnul Păiuși, haideți ca să explic o dată pentru 
totdeauna. Prefectul nu se pronunță pe aspecte economice. Prefectul a luat de bun ce ați zis 
dumneavoastră.  
Domnul Oliver-Leon Păiuși – Viceprimar al Sectorului 1: Nu este adevarat.  
Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Ba da.  
Domnul Viorel-Daniel Chirvasă: Domnul Păiuși și dumneavoastră cam ce ați vrea să să faceți în 
situația asta? Deci.  
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Domnul Dinu-Nicolae Gheorghe: Domnul Păiuși, domnul Păiuși, dumneavoastră domnul Păiuși îmi 
permiteți să vă întreb ceva, ca să înțeleg. Dumneavoastră acum o reprezentați doar pe doamna Armand? 
Sau care este calitatea dumneavoastră aici? Eu doresc să vină doamna Armand să-mi răspund la 
întrebări? Păi, Directorul  de la economic a mai fost. Avem întrebări pe investiții, pe ADP. doamna 
Armand este primarul și cea care răspunde. Noi avem niște întrebări ca să putem să facem 
amendamentele. Ne lăsați să facem amendamentele corect? De asta am ajuns în această situație pentru 
că doamna Armand nu a respecta legea. Nu a lăsat să vină în fața comisiei de buget Directorul de 
investiții și ADP. Domnul Păiuși, sunt 1,1 miliarde de lei care nu sunt explicați de nimeni. Deci, să fim 
foarte clari vreți să vă furați banii Primăriei, ați trimis un buget fals a Prefectură. Aveți o plângere penală 
care își va.... produce. Eu știu că dumneavoastră vă bucurați normal. Aveți o relaxare cumva inoportună 
pentru momentul acesta. Nu, nu, nu cred. Domnul Păiuși îmi pare foarte rău să vă spun, dar să revenim. 
doamna Armand se mai întoarce ca să ne răspund la întrebări. Nu suntem pregătit să votăm astăzi 
amendamentele. Dacă vine doamna Armand și public să ne răspundă la întrebări? Să vină doamna 
Armand, să discutăm, să vină să vorbim pe fiecare punct, pe fiecare linie de buget. Noi suntem aici, 
doamna Armand am ajuns în sală și ați fugit ca o lașă sau ca o impostoare. Se pare că așa vă purtați. Să 
veniți în fața noastră, aici și fața presei, să explicați oamenilor de ce vă ascundeți? De ce nu ați investit 
anul trecut 700 de milioane de lei? De c e anul acesta blocați Primăria? De ce ați trimis un email fals 
către prefectură cu un buget care nu este conform voinței Consiliului Local? Trebuie să veniți, sa 
explicați!? Vă așteptăm, ce pot spune altceva!?  
Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Da, sunt înscriși, la cuvânt domnul Dan Nicolae 
Podaru, apoi doamna Mirona.  
Domnul Dan-Niculae Podaru: Da, avem așa articolul 249 din codul administrativ. Prefectul asigură 
verificarea legalității la actelor administrative ale autorităților administrației publice locale și poate ataca 
în fața instanței de contencios administrativ actele pe care le consideră ilegale. Astăzi, în timpul discuției, 
doamna prefect a spus că una dintre variante este că în urma analizei ea poate ataca dânsa, prefectul, 
instituția, amendamentele pe care le consideră neconforme, dacă există această cale această posibilitate 
și dânsa a spus că bugetul prin Sectorul 1 are buget. Nu știu care este discuția în momentul și am fost de 
față 10 consilieri. În momentul în care am întrebat ce trebuie să votăm și de ce trebuie să revotăm un 
buget, dânsa ne-a spus că nu trebuie să revotăm nimic, că există și această variantă și vă rog să ne indicați 
temeiul legal pe baza căruia cereți modificare a unor amendamente fără ca aceste modificări și voturi să 
se transforme într-o rectificare bugetară, rectificarea bugetară nu este permisă până în luna iulie. Deci, 
haideți să respectăm legalitatea și însă înțelegem exact ce se întâmplă. Da!? Deci, dacă doriți, dacă 
doreați și tot doamna prefect, dacă tot ne referim la dânsa ca o autoritate pe care o ascultăm și o 
respectăm, atât dumneavoastră cât și noi, da, trebuie să înțelegem că ne-a explicat că pașii greșiți, 
negativi, în tot acest demers, da, cel al bugetului, au fost realizați la nivelul conducere primăriei. De ce? 
Pentru că în momentul în care s-a observat că amendamentele să modifică structural bugetul, primarul 
și secretarul primăriei aveau posibilitatea de a suspenda ședința sau de a cere o amânare. Pentru 
înțelegerea exactă a impactului acestor amendamente, aceste lucruri nu s-au întâmplat. Deci, haideți să 
respectăm adevărul și legalitatea și să informăm cetățenii așa cum este firesc, într-o manieră 
profesionistă, fără omisiuni și fără minciuni. Bun, deci, dacă aceste lucruri nu s-au întâmplat, doamna 
prefect da. Și aici mă opresc și având în vedere că este foarte târziu și îmi este și foarte rău, trebuie să 
mă îndrept spre casă. Da, nu mai pot rămâne. A spus că din punctul dânsei de vedere, bugetul este legal. 
Există și anumite probleme care au fost sesizate de secretarul primăriei referitor la anumite 
amendamente, că ea nu le consideră pe toate acestea ca fiind nelegale, ci doar o parte dintre ele pe care 
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le va analiza și dacă noi nu le vom modifica, se va adresa instanței de contencios administrativ. Haideți 
să nu facem un haos, haideți să nu facem discuții inutile. Respectăm legea. Dacă există această 
posibilitate, mergem înainte prin contenciosul administrativ și vedem ce se întâmplă. Din punctul de 
vedere legal al juriștilor pe care i-am consultat în acest moment, consilierilor nu li se poate cere 
reamendarea sau revotarea unui buget, acest lucru fiind ilegal, nu este prevăzut de lege. Vă rog frumos 
să îmi dați temeiul legal pe baza cărora cereți aceste lucruri. Mulțumesc mult.   
Doamna Mirona-Giorgiana Mureșan - Secretar General al Sectorului 1: Sunt foarte multe aspecte 
de clarificat și este foarte bine, domnule consilier, că ați deschis discuția pe legalitate, că de fapt despre 
aceasta este vorba în toată această ședință avem multe adrese de la Instituția Prefectului și toate v-au 
fost comunicate în acest moment, așa cum s-a solicitat. V-am comunicat pe email toate adresele primite 
de la Instituția Prefectului și ultima adresă prin care se spune că soluția legală pentru a ieși din acest 
impas este tocmai modificarea hotărârii numărul 32 în temeiul articolului 59, respectiv de modificare pe 
legea 24 din 2000. Deci, practic însăși Instituția Prefectului ne recomandă să modificăm hotărârea care 
cuprinde amendamente nelegale. Și între timp doamna prefect ne-a și comunicat ce amendamente 
consideră că sunt nelegale. Amendamentul numărul 5, amendamentul numărul 10, amendamentul 
numărul 13, 17, 19, 23, 25, 16, 20 și 27.  
Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Ok. Doamna secretară, vă întrerup un pic. Așa este, 
dar doamna prefect n-avea cum să analizeze dumneaei amendamentele pe….. din punct de vedere 
economic. Dumneaei nu analizează astea, adresele astea le-a primit de la dumneavoastră. Da, adică și 
fostul secretar Lavinia Ionescu, Direcția Management Economic, Direcția Juridică au transmis aceste 
păreri, ca să zic așa da, că e părerea dumneavoastră. 
Doamna Mirona-Giorgiana Mureșan - Secretar General al Sectorului 1: Nu sunt păreri, sunt 
fundamentări în drept, sunt fundamentări în drept, care au fost 
Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Doamna prefect nu a analizat dumneaei 
amendamentele unu cu…. 
Doamna Mirona-Giorgiana Mureșan - Secretar General al Sectorului 1: Ba da. Tocmai asta a și 
făcut.  
Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Dumneaei analizează din punctul de vedere al 
legalității. 
Doamna Mirona-Giorgiana Mureșan - Secretar General al Sectorului 1: Doamna președinte, în 
momentul în care se comunică hotărârea cu Instituția Prefectului se comunică amendamentele, se 
comunică notele de neavizare a amendamentelor. Deci absolut tot. La momentul acesta avem adresa 
instituției prefectului prin care ni se spune foarte clar ce amendamente sunt considerate nelegale și 
trebuiesc revizuite, în sensul acesta este reexaminare hotărârii 32 …. 
Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință:  Da doamnă, da la transmiterea dumneavoastră, nu că 
a scris doamna prefect că amendamentele alea sunt ilegale. Dânsa a preluat din comunicarea 
dumneavoastră. 
Doamna Mirona-Giorgiana Mureșan - Secretar General al Sectorului 1: Doamna președinte, nu aș 
vrea să intrăm într-o polemică pe chestiuni de drept. 
Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință:  Păi nu intrăm. Haideți să explicăm. Nu așa este, nu 
doamna prefect a scris…. e comunicarea dumneavoastră, alea sunt adresele transmise de dumneavoastră. 
Doamna Mirona-Giorgiana Mureșan - Secretar General al Sectorului 1: Adresa Instituției 
Prefectului este în sensul de a corecta aceste amendamente din buget pentru că ele sunt nelegale, în caz 
contrar urmând să fie atacată parțial hotărârea numărul 32 cu privire la aceste amendamente. Deci este 
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foarte clar, scrie negru pe alb. Adresa este primită pe 27/04/2023 probabil înainte sau după discuția avută 
cu dumneavoastră în întâlnirea de la Instituția Prefectului. În acest moment avem practic și temeiul de 
modificare a hotărârii care este preluat și domnul Director de la Management economic vă poate 
confirma că este preluat în această modificare. Adică proiectul de hotărâre K-112 din 25/04/2023.  
Doamna Ramona Porumb – Viceprimar al Sectorului 1: Deci, haideți să o luăm un pic pe logica 
evenimentelor. Prima adresă pe care o aveți dumneavoastră din 18 aprilie de la prefect la acea vreme era 
într-adevăr doamna Lavinia Ionescu, secretar general este…. prefectura întreabă foarte clar adresa 6624. 
,,Vă solicităm să ne comunicați de îndată dacă hotărârea 32 cuprinde sau nu integral amendamentele 
votate de către Consiliul Local, după care ați revenit în logica evenimentelor pentru că nu ați inclus toate 
amendamentele la acel moment, deci negru pe alb, ați trimis un buget ilegal, ați revenit cu ele, iar 
Prefectura vă mai transmite o adresă în data de 21 care vă spune foarte clar că primarul îi solicită 
primarului să dispună prin aparatul de specialitate să modifice, să sprijine secretarul general în vederea 
redactării hotărârii în forma adoptată de Consiliu Local. Doamnă, ați încălcat legea sau nu? e mai mult 
decât…. noi vorbim de primul document transmis la Prefectură că dacă trimiteați de la început așa cum 
trebuia, nu mai spun că dacă primeam sprijinul aparatului nu ajungeam la nebunia asta, iar 
dumneavoastră spuneți că suntem cu toate în legalitate. Nu suntem cu toate în legalitate. Tocmai de 
aceea nu…. Deci, bugetul respectiv nu a fost discutat nici cu primarul, nici cu înlocuitor de drept, nici 
cu nimeni din aparat. Și acum toată lumea deodată dă vina pe Consiliul Local. Nu toți de aici suntem cu 
studii economice. De-aia am urlat două luni de zile că vrem aparat de specialitate care să ne ajute. Și 
repet, din toate amendamentele pe unul singur este o problemă. Nu mai multe de atât, unul singur. Restul, 
pentru că ne referim la proiecte, luăm cazul nostru, ale PNL. Le-am bugetat și anul trecut, anul trecut, 
ce să vezi? Aparatul de specialitate n-a mai zis nimic deodată anul ăsta s-au trezit că nu le mai includ. 
Sunt bune. 
Doamna Mirona-Giorgiana Mureșan - Secretar General al Sectorului 1: Dacă îmi permiteți să vă 
răspund…. 
Doamna Ramona Porumb – Viceprimar al Sectorului 1: nu ne mai…. ne-am zăpăcit cu toții, de tot… 
problema este că nu respectați legea, nu respectați legea. Trimiteți documente pe principiu, mă poate nu 
se prinde nimeni la Sectorul 1.. 
Doamna Mirona-Giorgiana Mureșan - Secretar General al Sectorului 1: Doamna Viceprimar, eu 
exercit această funcție după ce hotărârea a fost transmisă cu Instituția Prefectului, ea a fost transmisă pe 
data de 7 aprilie de către doamna secretar Lavinia Ionescu. Eu exercit această funcție din data de 
12/04/2023 deci, dacă este să ne raportăm la fapte…  
Doamna Ramona Porumb – Viceprimar al Sectorului 1: Astăzi discută cu dumneavoastră indiferent 
de când execitați această funcție.  
Doamna Mirona-Giorgiana Mureșan - Secretar General al Sectorului 1: Dacă este să ne raportăm 
la fapte și evenimente, rugămintea ar fi să verficați documentele și datele la care ele au fost emise. Ceea 
ce s-a transmis de către subsemnata a fost hotărârea 32 cu toate amendamentele integrate, așa cum 
Instituția Prefectului a solicitat. 
Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Și cum era normal. 
Doamna Mirona-Giorgiana Mureșan - Secretar General al Sectorului 1: Și cum era normal, 
binențeles. 
Domnul Dinu-Nicolae Gheorghe: Doamna Ionescu nu a trimis nicio hotărâre, a trimis doamna primar 
în numele doamnei Ionescu.  
Doamna Ramona Porumb – Viceprimar al Sectorului 1: Corect! 
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Domnul Dinu-Nicolae Gheorghe: Haideți să avem, să respectăm termenii și să prezentăm realitatea.  
Deci, doamna Armand s-a substituit doamnei secretar Ionescu și a trimis bugetul. Nu? asta a făcut și 
aveți dumenavoastră toată mail-urile puteți și verifica. În altă ordine de idei, deci în data de 21…..  
Doamna Mirona-Giorgiana Mureșan – Secretarul Sectroului 1: Bugetul a fost trimis în această 
variantă pe data de 26 aprilie, da, în… cu toate amendamentele, cu toate amendamentele incluse. Deci 
eu am respectat adresa Instituției Prefectului prin care ni s-a solicitat nouă nu, nu mie personal să 
transmitem hotărârea 32…. 
Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință:  Așa este, așa este. Asta ne-a și zis doamna prefect, că 
avem buget. 
Domnul Dinu-Nicolae Gheorghe: Câte zile au trecut din momentul votării bugetului până pe 26 
aprilie? Mai mult de 10 zile? 
Doamna Mirona-Giorgiana Mureșan – Secretarul Sectroului 1: Domnule consilier, eu nu pot să 
răspund decât din momentul în care am fost numită pe această funcție.  
Domnul Dinu-Nicolae Gheorghe: Nu, nu v-am acuzat pe dumneavoastă. Vă întreb pentru că sunteți 
garantul respectării legii.  
Doamna Mirona-Giorgiana Mureșan – Secretarul Sectroului 1: Vă rog să vă adresați Secretarului 
care a exercitat până pe data de 11 aprilie această funcție, nu pe mine. Eu vă spun ce am făcut eu. 
Domnul Dinu-Nicolae Gheorghe: Doamnă, eu nu vă acuz, eu v-am întrebat pentru că sunteți garantul 
respectării legii. Au trecut mai mult de 10 zile până la trimiterea bugetului real și corect? 
Doamna Mirona-Giorgiana Mureșan – Secretarul Sectroului 1: Este evident că s-a intrat pe o 
procedură prealabilă în momentul în care am început să avem corespondență cu Instituția Prefectului. 
Este cât se poate de evident că din 18 aprilie noi suntem pe procedură prealabilă cu hotărârea 32. Au 
fost solicitări din partea Instituției Prefectului pentru corijarea acestei hotărâri. Reexaminare, așa cum 
este folosit acest termen, atât de, mă rog, de greu de înțeles, se pare. 
Domnul Dinu-Nicolae Gheorghe: Prefectura a trimis primăriei o procedură prealabilă în care anunță 
că va fi trimisă în judecată dacă nu respect legea. 
Doamna Mirona-Giorgiana Mureșan – Secretarul Sectroului 1: Din data de 18 aprilie noi 
reexaminăm această hotărâre, în toate formele posibile, adică cu integrare a tuturor amendamentelor. 
Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Ok, nu, are dreptate. Domnul Dinu vă întreba dacă 
pentru că s-a depășit acel termen de 10 zile care e legal de transmitere e vreo problemă? 
Doamna Mirona-Giorgiana Mureșan – Secretarul Sectroului 1: La acest moment Instituția 
Prefectului se consideră…. Este… din punct de vedere al respectării legalității cu transmitere a tuturor 
amendamentelor. La acest moment, eu înțeleg că nu mai sunt niciun fel de probleme.  
Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Ok. Doamna Secretar, dar și dumneavostră ați refuzat 
contrasemnarea, adică ați dat notă. Haideți să explicăm. 
Doamna Mirona-Giorgiana Mureșan - Secretar General al Sectorului 1: Am refuzat 
contrasemnarea raportat la următorul aspect, vă rog să mă lăsați, să vă explic că poate reușesc să vă fac 
să înțelegeți ce s-a întâmplat. Nu s-a uzitat articolul 139, aliniatul 12, prin transmiterea amendamentelor 
spre reexaminare, din toate adresele instituției prefectului rezultă foarte clar că vinovați sunt așa 
primarul, secretarul general și Consiliul local. Dacă este să punem cap la cap toate informațiile, lucrurile 
sunt clare și evidente. Fiecare în anumite aspecte a comis erori. 
Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Așa este? Da.  
Domnul Dinu-Nicolae Gheorghe: Da, dar eu pot să vă întreb….  
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Doamna Mirona-Giorgiana Mureșan - Secretar General al Sectorului 1: În momentul acesta ce ne 
dorim să corijăm aceste erori sau să mergem mai departe din eroare în eroare. 
Domnul Dinu-Nicolae Gheorghe: Am o întrebare, primarul știa înainte să trimită acel buget, după 
parea noastră, fals. Știa că are opțiunea de a se reanaliza bugetul.  
Doamna Mirona-Giorgiana Mureșan - Secretar General al Sectorului 1: Nu este vorba despre un 
buget fals, nu este vorba despre un buget fals. 
Domnul Dinu-Nicolae Gheorghe: Că dacă doamna primar avea această informație și știa că poate 
reanaliza bugetul, dar totuși a ales să trimită un buget fals la prefectură. Este și rea voință și este clar o 
faptă de natură penală.  
Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Aici ar trebui pe doamna primar s-o întrebăm. Nu cred 
e. 
Doamna Mirona-Giorgiana Mureșan - Secretar General al Sectorului 1: Din punctul meu de vedere, 
este primul document care a fost transmis nu a conținut voința, deliberativului. A fost un document care 
nu poate fi considerat hotărâre. Ceea ce ne-a spus doamna prefect a fost să transmitem hotărârea 32, 
adică hotărârea care cuprinde toate amendamentele astfel cum ele au fost votate. Și care sigur cuprind 
ilegalități. 
Domnul Dinu-Nicolae Gheorghe:  Mulțumesc pentru răspuns. Dacă, dacă îmi permiteți, pe 21 aprilie, 
doamna prefect trimite doamnei Armand un document care spune următorul lucru.  
Doamna Mirona-Giorgiana Mureșan - Secretar General al Sectorului 1: Vă rog să-i spuneți și 
numărul, pentru că am o serie de documente în față. Aș vrea să discutăm exact pe același document. 
Domnul Dinu-Nicolae Gheorghe: 6561. Da, la pagina numărul trei, doamna prefect spune așa ,,bugetul 
local fiind un document strategic de maximă importanță pentru cetățeni, dar și pentru autoritățiile și 
instituțiile publice a căror funcționare este asigurată prin sumele incluse în buget, nu este de conceput 
să fie discutat și aprobat fără participarea directă sau prin înlocuitor de drept, Viceprimar desemnat în 
acest sens, nu a fost desemnat ..a ordonatorului principal de credite, care inițial și-a aprobat structura 
bugetului local, respectiv a primarului,, adică al doamnei Armand, da?,, în măsură să ofere toate 
informațiile și clarificările legate de alocarea sumelor și de legalitatea, realitatea și conformitate 
acesteia,, Cu alte cuvinte, doamna Armand nu și-a îndeplinit atribuțiile de primar. Este foarte clar. Scrie 
negru pe alb.  
Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: A spus-o foarte clar doamna secretar, da… a spus. 
Doamna Mirona-Giorgiana Mureșan - Secretar General al Sectorului 1: Am menționat acest aspect 
că este o culpă din partea tuturor autorităților deliberative, executiv, inclusiv a secretarului general care 
având posibilitatea legală să transmită amendamentele la reexaminare, nu a făcut-o.  
Domnul Dinu-Nicolae Gheorghe: Bun, având în vedere că acum pe ordinea de zi este un proiect de 
buget, nu trebuia să fie și doamna primar aici? doar ce v-am citit ce spune prefectul. Aici, acum prezentă, 
că nu poate pleca când dorește dumneaei dacă vrea să votăm un proiect de buget sau să-l analizăm.  
Doamna Mirona-Giorgiana Mureșan - Secretar General al Sectorului 1: Îmi cer scuze, dar nu vă 
pot răspunde la această întrebare. 
Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Mulțumim, doamna Secretar! 
Domnul Dinu-Nicolae Gheorghe: Atunci ce ar trebui să facem ca să vină doamna primar? 
Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Că asta am tot…. am spus și de la început și astăzi ne-
a clarificat și doamna prefect că pe lângă inițiator și consilierii locali USR, secretarul, puteau să solicite 
reexaminarea. Păi eu n-am de ce să solicit, dumneavoastră că ați votat bugetul. Ați votat bugetul? Păi ce 
faceți? Nu sunteți atenți acum? Acum? Da, da, da, da în integralitate l-ați votat. Domnul Director o 
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ultimă întrebare și haideți să închidem. Vă rog să stați, că vă dau microfon. Am vorbit telefonic, într-
adevăr, asta, vă rog. Mai spuneți-ne încă o dată aici, în sală. Știu că singura problemă în acest moment 
e pe capitolul de funcționare, pentru că s-au angajat cheltuieli mai mari decât au fost alocați prin 
amendamente. Așa este 5402. Da, pe funcționare? Da. Din cauza asta nu puteți introduce în Forexebug.  
Domnul Marius Petre – Director economic: Mai sunt câteva probleme.  
Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Care? 
Domnul Marius Petre – Director economic: Sunt, unele amendamente, nu foarte multe, care fac 
trimitere la niște contracte multianuale semnate spre sfârșitul anului trecut, cum sunt cel cu teatrele. E 
un obiectiv de investiții cu 11 unități de învățământ pentru risc seismic sau ceva de genul ăsta? Da.  
Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Da, dar noi nu le-am știut pe astea, domnule Director..  
Domnul Marius Petre – Director economic: E firesc să nu le știți! Nu contestă nimeni asta. 
Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Nu, nu le-am știut. Adică da, n-au fost…. Directorul 
de la investiții nu s-a prezentat în ședință. 
Domnul Marius Petre – Director economic: Sunt situați obiective care se întâmplă și nu, nu le contestă 
nimeni. Ele... Noi trebuie să rezolvăm problema asta până… 
Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Dacă se reglează acest aspect pe funcționare, 
dumneavoastră puteți integra total în Forexebug?  
Domnul Marius Petre – Director economic: Asta vă spuneam, că mai sunt… 
Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Lăsați asta cu proiectele cu SF-urile.  
Domnul Marius Petre – Director economic:  Mai sunt câteva cazuri speciale care luate….  
Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Care sunt cu minus sau cum? 
Domnul Marius Petre – Director economic:  Da, exact ce spuneam mai devreme, contractele încheiate 
anul trecut trebuie să li se asigure acoperire bugetară. 
Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Unde? Pe ce capitol? 
Domnul Marius Petre – Director economic:  Pe cultură, teatru…. unul din ele îmi scapă care e….. 
Unul din cele două teatre sunt niște obiective de învățământ care sunt desemnate a se diminua și nu se 
poate, că sunt deja angajate bugetar.  
Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Da, nu cred că a diminuat nimeni pe obiective de 
învățământ. Pe învățământ, nu..!? 
Domnul Marius Petre – Director economic: Imediat, le… vreți să le luăm….  
Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Eu știu foarte bine ce am făcut.  
Domnul Marius Petre – Director economic: Punctual…. sau…. 
Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Nu. asta. Deci…. haideți să fie foarte clar. Nu mă 
interesează cum au interpretat ceilalți. Eu cu dumneavoastră vorbesc că dumneavoastră trebuie să 
încărcați în forexebug. Din ce cauză nu puteți încărca în acest moment? 
Domnul Marius Petre – Director economic: Astea sunt cauzele. Mai sunt cea care ați menționat-o la 
primul amendament. Mai sunt câteva cazuri izolate. În momentul când este identifică doar secțiunea de 
funcționare sau cea de dezvoltare.  
Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Asta nu vă împiedică să încărcați în Forexebug.  
Domnul Marius Petre – Director economic: În interiorul secțiunilor sunt articole bugetare care în anul 
anterior au avut o valoare mai mare. Iar în acest an... 
Domnul Dinu-Nicolae Gheorghe: Stați, domnul Director… ce a fost anul anterior nu contează anul 
ăsta…..  
Domnul Marius Petre – Director economic: Contează, binențeles că contează.  
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Domnul Dinu-Nicolae Gheorghe: Nu contează, arătați-mi unde scrie, legea…. prin care în formarea 
bugetului trebuie să luați în vedere ce a fost anul trecut. Nu, că dacă anul o să aveți din buget doar 100 
lei și anul trecut ați avut 1.000.000  refaceți de la zero, conform nevoilor de anul acesta. 
Domnul Marius Petre – Director economic: Creditelor de angajament semnate anul trecut trebuie să 
le asiguri continuitate. 
Domnul Dinu-Nicolae Gheorghe: Desigur, contractele multi-anuale, vă referiți, da? Sigur, dar și 
contracte multi-anuale, au și acestea o limită, pentru că dacă dumneavostră anul acesta nu mai aveți bani. 
Deci, dacă anul trecut ați semnat un contract de 100 lei și anul ăsta aveți doar 10 lei. Ce se întâmplă? V-
am dat un exemplu. 
Domnul Marius Petre – Director economic: Nu e un exemplu…. 
Domnul Dinu-Nicolae Gheorghe: Păi vă dau un exemplu punctual. Ați avut un contract de 200 lei pe 
3 ani de zile? Da, da, deci 30 lei pe an și anul ăsta în buget aveți doar 10 lei. Ce se întâmplă, cum facem, 
cum facem noi bugetul?  
Domnul Marius Petre – Director economic: Contractul s-a semnat pe toată perioada contractului, cea 
de 3 ani. Noi trebuia să asigurăm prin credite de angajament perioada pe toată perioada contractului. 
Ești obligat…. 
Domnul Dinu-Nicolae Gheorghe: Păi nu aveați cum să știți ce buget aveți pe anul viitor, nu ? de aia se 
face bugetul anual, nu?  
Domnul Marius Petre – Director economic: Pe credite de angajament, mă rog. Discutăm punctual. 
Dacă noi avem un contact cu teatru, unul din ele, un contract semnat, nu putem să revenim să anulăm 
acele credite de angajament, în lista de investiții. 
Domnul Dinu-Nicolae Gheorghe: Depinde dacă aceste contracte de angajament sunt pe bază de 
comandă, dacă sunt pe bază de comandă, comanda se face numai în limita bugetului alocat. Deci 
dumneavostră, deci nu dumneavoastră, direcția respectivă, care….. 
Domnul Marius Petre – Director economic: Vă referiți la plățile aferente acelui contract. Acel contract 
se întinde pe o perioadă, astfel încât singurele plăți care…… 
Domnul Dinu-Nicolae Gheorghe: Singurele plăți care pot fi făcute de anul trecut sunt pentru lucrări în 
curs. Deci dacă aveți o lucrare în curs, sunt lucrări în curs, da, atât. În rest, dacă aveți alte lucrări da, care 
conform contractului se pot comanda spre execuție. Dacă nu aveți buget anul acesta nu le faceți, nu le 
alocați! De aceea legiuitorul permite Consiliu Local să desi decide ce este mai oportun.  
Domnul Marius Petre – Director economic: Contractele, încă o dată…. 
Domnul Dinu-Nicolae Gheorghe:… Deci poate să fie un contract multianual, dacă noi decidem anul 
acesta că nu este oportun să mai plantăm încă 10.000 de pomuleți.  
Domnul Marius Petre – Director economic: Ăia sau pe secțiunea de funcționare, nu au legătură cu 
investițiile, da, acolo se poate face orice.  
Domnul Dinu-Nicolae Gheorghe: Deci, eu de asta vă spun. Deci, până la urmă…. 
Domnul Marius Petre – Director economic: Deci, trebuie să facem distincție între secțiunea de 
funcționare și cea de dezvoltare referitor la obiectivele de investiții, 
Domnul Dinu-Nicolae Gheorghe: Dar și în funcționare, domnul Director… 
Domnul Marius Petre – Director economic: Creditele de angajament sunt valabile doar pentru 
obiectivele de investiții și trebuie să le acordăm prioritate. 
Domnul Dinu-Nicolae Gheorghe:  Noi cred că vorbeam de funcționare aici, nu de buget… 
Domnul Marius Petre – Director economic: De funcționare, nu e nimic de discutat, din punctul ăsta 
de vedere.  
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Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Domnule Director, cred că sunteți de acord că aici ar 
trebui să avem. Știți, cu pixul în mână, cu pixul în mână. 
Domnul Marius Petre – Director economic: Eu pot să vă spun punctual, pentru fiecare amendament, 
tot ce am implementat și ce n-am implementat.  
Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Haideți să facem o întâlnire. Da, da, da, vreau să facem 
o întâlnire.  
Domnul Dinu-Nicolae Gheorghe: Doamna Popa….. dacă îmi permiteți, având în vedere, având în 
vedere ce a solicitat doamna prefect..  
Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Domnul Director, deci eu am hotărârea ce ați transmis 
astăzi.. Da? Eu nu văd nicăieri cu minus. Unde, unde e minus, buget 25/04/2023.  
Domnul Marius Petre – Director economic: Un capitol, un capitol bugetar, de exemplu, nu știu, 
oricare 65 sau 66, sănătate, are mai multe subcapitole bugetare. E posibil prin acele amendamente care 
sunt la rândul lor unele pe subcapitole….  
Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: În mod normal în această hotărâre dumneavoastră ar 
trebuit să introduceți toate amendamentele.  
Domnul Marius Petre – Director economic: În capitolele bugetare.  
Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Eu numai înțeleg! 
Doamna Mirona-Giorgiana Mureșan - Secretar General al Sectorului 1: Sunt introduse toate 
amendamentele și sunt extrase amendamentele nelegale, considerate ca fiind nelegale. 
Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Asta zic, cum adică sunteți pe minus la vreun capitol, 
că nu e niciunul pe minus. O luăm băbește acum. 
Domnul Marius Petre – Director economic: La capitolul… 
Domnul Dinu-Nicolae Gheorghe: Și nea-ți spus că respectați voința consiliului, nu ? pe buget… 
Domnul Marius Petre – Director economic: Respectăm voința consiliului, bineînțeles, de asta suntem 
aici, suntem funcționari publici, doar că după acest vot rezultă un buget care nu poate fi….. 
Domnul Dinu-Nicolae Gheorghe: Păi și atunci, domnule Director… 
Domnul Marius Petre – Director economic: s-au depus.. 
Domnul Dinu-Nicolae Gheorghe: Primarul trebuia să vină în fața consiliului cu o solicitare de revizuire 
înainte să trimită bugetul la prefectură, acum 3 săptămâni dumneaei a trimis un buget fals la prefectură… 
Domnul Marius Petre – Director economic: nu a trimis, nu a rimis, nu a trimis un buget, a trimis o 
fundamentare…  
Domnul Dinu-Nicolae Gheorghe: Care este titlul mailului? Știți care este titlul mailului? 
Domnul Marius Petre – Director economic: Hotărârea de consiliu…  
Domnul Dinu-Nicolae Gheorghe: Vă ascult, vă ascult. Deci, este un mail în care dumneaei a a încercat 
să păcălească prefectul și să lase să înțeleagă prefectul că acela este bugetul și în care a inclus… 
Domnul Marius Petre – Director economic: Nu, altfel, altfel nu transmitea și șapte note de 
fundamentare… 
Domnul Dinu-Nicolae Gheorghe: Le transmitea, sperând că aceste note vor acoperi lipsa de legalitate 
și drept urmare ce a făcut doamna prefect, v-a făcut plângere prealabilă și a spus ,,nu vă e rușine că nu 
respectați legea, legea spune că trebuie să includeți tot în buget,, și eu, din ce înțeleg, ce înțeleg este că 
nici astăzi nu sunt toate amendamentele incluse pentru că nu se poate, nu? 
Domnul Marius Petre – Director economic: Da! 
Domnul Dinu-Nicolae Gheorghe:  Deci, plângerea prealabilă este încă valabilă.  
Domnul Marius Petre – Director economic: Da! 
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Domnul Dinu-Nicolae Gheorghe:  O invit pe doamna prefect să se sesizeze și să confirme faptul că 
încă nu sunt…. 
Domnul Marius Petre – Director economic:  În momentul ăla, noi trebuie să…consiliul împreună cu 
primarul trebuie să-mi pună la dispoziție un buget funcțional. În momentul ăla am ales din toate 
variantele să alegem o variantă ca să înaintăm, să rezolvăm lucrurile, trebuie să le rezolvăm, nu putem 
să mai stăm.  
Domnul Dinu-Nicolae Gheorghe:  Stați puțin, stați o secundă! Este o variantă pentru care aveți 
plângere prealabilă. Eu adică, îmi pare rău de…. că vă aud vorbind și am un respect profesional pentru 
dumneavostră. Este o plângere prealabilă care vă spune că trebuie inclus toate amendamentele în buget. 
Nu puteți, nu puteți merge înainte fără respectarea legii? 
Domnul Marius Petre – Director economic: Da, da, sigur că da. Asta încerc să vă spun că am, am 
încercat să le punem pe toate în buget. A rezultat un buget care este…. 
Domnul Dinu-Nicolae Gheorghe: Asta este. Trebuia doamna Armand să își facă datoria, să lase 
Directorii pe care am solicitat să vină în fața comisiilor să explice și după asta, desigur, în cazul în care 
nu era bine votat bugetul, cum ați și spus dumneavoastrătrebuia să solicite în primul rând reexaminarea, 
cu motivația în spate. Nu, după ce a încercat să trimită un buget noaptea, ca hoții, la 20:30 vineri, către 
prefectură. Acesta este problema. O altă problemă este că, după cum am citit și n-aș vrea să mă repet, 
prefectul cere ca primarul, inițiatorul propriu, să fie prezent fizic la dezbatere. Nu a fost deloc și azi a 
stat aici jumătate de oră și a plecat.  
Doamna Ramona Porumb – Viceprimar al Sectorului 1: A citit și-a plecat! 
Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Nu, nu, mi-a adresat niște injurii, oricum am 
înregistrarea, da, nu vreți să știți. Deci eu n-am crezut că o persoană normală la cap se poate comporta 
așa ceva și mai ales să conducă o instituție, oameni buni. E grav, e foarte grav. 
Domnul Dinu-Nicolae Gheorghe: Bun, acum. După părerea mea, avem nevoie să analizăm 
documentele acestea…. 
Doamna Ramona Porumb – Viceprimar al Sectorului 1: Păi nici nu mai știm ce votăm noi aici, 
doamne iartă-mă, ce s-a inclus și ce nu… 
Domnul Dinu-Nicolae Gheorghe:  Doamna Popa, doamna Popa, doamna Popa… 
Doamna Mirona-Giorgiana Mureșan - Secretar General al Sectorului 1: Pot să, pot să intervin și să 
vă spun că v-a fost comunicat de la Instituția Prefectului astăzi pe email, la ora 16:32 părerea instituției 
prefectului vizavi de aceste amendamente și se spune foarte clar care sunt nelegale. La acest moment 
hotărârea, proiectul îmi cer scuze, de hotărâre 112 respectă din perspectiva instituție prefectului că avem 
la acest moment și soluția legală oferită pe modificare, dispozițiile legale. Deci, la acest moment nu 
înțeleg care, adică dacă mai aveți alte nelămuriri, vă stau la dispoziție să vă răspund. 
Domnul Dinu-Nicolae Gheorghe:  Doar ce am constatat împreună cu doamna Popa și domnul Director 
că nu sunt incluse toate amendamentele.  
Doamna Mirona-Giorgiana Mureșan - Secretar General al Sectorului 1: Îmi cer scuze, dacă puteți 
să repetați încă odata? 
Domnul Dinu-Nicolae Gheorghe: Doar ce am constatat împreună cu doamna Popa și cu domnul 
Director că încă nu apar toate amendamentele pentru că altfel acel excel pe care l-a arătat doamna Popa 
ar fi fost și cu sume pe minus. Deci cu alte cuvinte nu respectă nici astăzi….. 
Doamna Mirona-Giorgiana Mureșan - Secretar General al Sectorului 1: Este evident că din 
moment ce este un proiect de modificare este un proiect care are amendamentele implementabile. Este 
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evident proiectul inițial 32 care s-a transformat în hotărârea 32 cu toate amendamentele integrate este 
inoperabil, așa cum le-a spus și domnul Director. Nu poate fi încărcat in forexebug. 
Domnul Dinu-Nicolae Gheorghe: Atunci ce proiect apare pe site-ul Primăriei astăzi că trebuie să apară 
proiectul în integralitatea sa. Ce proiect ați publicat?  
Doamna Mirona-Giorgiana Mureșan - Secretar General al Sectorului 1: Vă rugăm să verificați site-
ul este proiectul în integralitatea sa. Hotărârea 32 publicată este în integralitatea sa, cu toate 
amendamentele integrate. Este publicată pe site, pe site-ul instituției a fost comunicată, deci la momentul 
acesta produce efecte juridice, doar că este inoperabilă, așa cum explică domnul Director din cauza 
amendamentelor care sigur dacă nu s-a respectat procedura legală în acest moment…. 
Domnul Dinu-Nicolae Gheorghe: El produce din momentul votului, să știți. Doamna secretar, după ce 
ieri am votat descărcare procesului verbal, se confirmă că din momentul votului produce efecte juridice. 
Deci, nu de ieri. Noi ieri am votat, am votat aprobarea procesului verbal. Deci din momentul în care s-a 
terminat ședința în care s-a votat bugetul…. 
Doamna Mirona-Giorgiana Mureșan - Secretar General al Sectorului 1: La care ședință vă referiți? 
Domnul Dinu-Nicolae Gheorghe: Cea de pe 28 martie dacă nu mă înșel.  
Doamna Mirona-Giorgiana Mureșan - Secretar General al Sectorului 1: A 3-a. 
Domnul Dinu-Nicolae Gheorghe: Exact! Deci, din acel moment având în vedere că noi ieri am votat 
PV-ul și s-a confirmat că există acest buget votat din momentul acela din 28 martie își produce efecte.  
Doamna Mirona-Giorgiana Mureșan - Secretar General al Sectorului 1: Eu asta am încercat să vă 
explic și vă explic în continuare 
Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: De la comunicare.. 
Doamna Mirona-Giorgiana Mureșan - Secretar General al Sectorului 1: Instituția Prefectului nu a 
considerat un act administrativ actul comunicat pe data de 7 aprilie pentru că nu era hotărâre de Consiliu 
Local în sensul…… 
Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Ok, alea se vor clarifica pentru că s-au făcut sesizări. 
Alea se vor clarifica.  
Domnul Dinu-Nicolae Gheorghe: Doamna Popa, vreau să răspund eu doamnei secretar, Doamna 
secretar, sunt documente de la Instituția Prefectului până s-a făcut clarificarea și până s-a găsit o soluție 
aproximativ legală prin care doamna prefect contestă inclusiv această plângere prealabilă. Nu se referă 
la mail-ul care l-a trimis doamna primar ieri sau alalteri. Se referă la cel de marți…de vineri, de acum 3 
săptămâni.  
Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Da, exact pentru că ne-au transmis trunchiat 
informațiile. 
Domnul Dinu-Nicolae Gheorghe: Doamna Prefect, timp de 3 săptămâni a  considerat că acela este un 
buget bun și s-a referit la acel email după asta evident, a primit un alt document și acum are o altă părere.  
Doamna Mirona-Giorgiana Mureșan - Secretar General al Sectorului 1: Nu! Deci dați-mi voie să 
vă ofer contra argumentul nu să vă contrazic. Se spune foarte clar în adresa Instituție Prefectului adresată 
Consiliului Local prin președinte că la acest moment trebuiește reexaminată hotărârea având în vedere 
adresa Direcției Management Economic 1514 din 4 aprilie este scris negru pe alb, ceea ce înseamnă că 
automat reexaminarea înseamnă practic verificarea amendamentelor care sunt implementabile și care 
nu, mai mult, care sunt legale și care nu.  
Domnul Dinu-Nicolae Gheorghe: Am o întrebare către dumneavoastră poate mă puteți lumina. Între 
momentul în care s-a votat bugetul pe 28 martie și astăzi s-au făcut niște cheltuieli în primărie, acele 
cheltuieli dacă nu respectă voința Consiliul Local din acel moment ce se întâmplă cu ele? Înțeleg că au 
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fost niște amendamente care erau mai mult, erau mai puțin decât sumele cheltuie până în acel moment. 
Dar din acel moment până astăzi ați mai cheltuit ceva? 
Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Și aici ar trebui să răspundă și doamna secretar din 
punct de vedere legal și domnul Director.  
Domnul Dinu-Nicolae Gheorghe: Pentru că eu înțeleg că dacă noi avem un buget care este valid, 
valabil din acel moment, da?  
Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Deci din momentul comunicării asta încercam să zic, 
din momentul comunicării…. 
Domnul Dinu-Nicolae Gheorghe: Din momentul votării procesului verbal sau al comunicării 
comunicării? 
Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Comunicării, așa scrie în cod.  
Doamna Mirona-Giorgiana Mureșan - Secretar General al Sectorului 1: Deci nu există… în data 
de 7 aprilie când s-a făcut comunicarea acelei Hotărâri 32 Instituția Prefectului a intervenit cu toate 
adresele subsecvente, cea din 18 aprilie în care ni se spune foarte clar să-i comunicăm dacă au fost 
integrate toate amendamentele și ulterior solicitările de integrare și comunicarea a hotărârii cu toate 
amendamentele. 
Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință:  Nu, haideți un pic, vă rog, opriți-vă un pic. Pentru că 
astăzi prefectul nu a folosit nicio clipă și și-a și cerut scuze că a zis reexaminare. Pentru că reexaminarea 
e prealabil, atunci, nu după, după ce s-a votat, da? Haide să fie foarte clar și scrie negru pe alb în adresa 
prefectului că în baza adresei transmise de secretarul general de Director economic se constată 
ilegalitatea și să se consemneze că poate nu primim toți adresele, să se consemneze că nu le-a analizat 
prefectul. Da, și uite cum să credem.. notă de avizare favorabilă amendamentului, dau un exemplu, 19 
din 28 martie. Avizez favorabil amendamentul 25 motivat de faptul sunt încărcate….  
Doamna Mirona-Giorgiana Mureșan - Secretar General al Sectorului 1: S-a făcut îndreptare de 
eroare materiale pe care am comunicat-o cu Instituția Prefectului pe 11 aprilie cu privire la 
amendamentul numărul 25, respectiv cu privier la amendamentul numărul 19… 
Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Noi nu știam doamnă, noi nu o știam, deci deocamdată 
noi asta aveam ce să credem noi din astea. Avizez favorabil motivat de faptul că sunt încălcate 
prevederile. 
Doamna Mirona-Giorgiana Mureșan - Secretar General al Sectorului 1: Este evident că nu putea 
să fie o o avizare favorabilă. 
Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Da, dar așa sunt toate….. 
Doamna Mirona-Giorgiana Mureșan - Secretar General al Sectorului 1: În condițiile în care în 
textul 19 și 26 uitați aici am transmiterea cu Instituția Prefectului a îndreptării de eroare materială.  
Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Noi nu o avem. Am înțeles, vă mulțumesc! Bine că 
ați îndreptat eroarea era prea bătătoare la ochi.  
Doamna Mirona-Giorgiana Mureșan - Secretar General al Sectorului 1: Da….îmi cer scuze… 
Domnul Dinu-Nicolae Gheorghe: Doamna Popa, având în vedere toate aceste informații care l-am 
aflat și faptul că pe site-ul primăriei e un buget care din ce înțeleg nu a putut să include toate…..  
Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Nu….așa, da! 
Domnul Dinu-Nicolae Gheorghe: Vă solicit să luăm o pauză pentru a putea analiza mai mult 
documentația.  
Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Luăm o pauză, și să fie foarte clar, prefectul nu ne 
obligă să reexaminăm pentru că astăzi a și recunoscut că acest termen a fost folosit greșit. Nu se poate 
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face o reexaminare după ce s-a votat, ci trebuia făcută atunci, să atace în instanță. Da, haideți să facem 
o pauză că nu mai putem. Să atace în instanță.  
Doamna Mirona-Giorgiana Mureșan - Secretar General al Sectorului 1: Termenul este 
reexaminare.  
Domnul Dinu-Nicolae Gheorghe: Doamna Popa, trebuie…. doamna Popa…  
Domnul Ned Vicol (online): Mă abțin! 
Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Din online, cine e împotrivă? 
Domnul Remus-Cătălin Șerban (online): Remus Șerban, împotrivă! 
Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Altcineva…. 3 voturi împotrivă până acum 3, 4. 4 
voturi împotrivă cu 12 pentru. Mulțumesc! 
Domnul Oliver Leon Păiuși - Viceprimarul Sectorului 1: A…deci, putem intra. Haideți că putem să 
luăm cuvântul direct. Doamna secretar, vă rugăm să faceți prezența. Mai suntem câțiva consilieri 
prezenți la această ședință. Dacă doamna președinte nu vă răspunde la telefon, cred că asta este singura 
soluție pe care putem s-o abordăm.  
Doamna Mirona-Giorgiana Mureșan - Secretar General al Sectorului 1: Deci, la momentul acesta 
am apelat-o telefonic de cinci ori la ora 20:00, începând cu ora 20:19 sunt 5 apeluri telefonice. Nu a 
răspuns. O să facem o notă telefonică prin care consemnăm aceste aspecte și vom relua apelul nominal 
al consilierilor. Domnul Bârgău Marian Aurelian? Domnul Caraian Alberto Iosif? Doamna Câșvean 
Cătălina?  Domnul Ciungu Daniel-Constantin? Domnul Drăgușin Laurențiu? Domnul Gheorghe Dinu-
Nicolae? Doamna Grigorescu Alina-Cristina? Doamna Halaț Iulia-Luminița? Doamna Haliț Raluca-
Nicoleta? Doamna Iacob-Oana? Domnul Iordan Florea? Domnul Jurubiță Geanin-Georgian? Doamna 
Miloș-Olteanu Iuliana-Dorina? Domnul Nicolaescu Andrei-Cristian…  
Domnul Nicolescu Andrei Cristian: Da, eu sunt prezent! 
Doamna Mirona-Giorgiana Mureșan - Secretar General al Sectorului 1: Domnul Oianu Adrian-
Viorel? Domnul Ozata Alev-Burhan? Domnul Păiuși Oliver-Leon… 
Domnul Oliver Leon Păiuși - Viceprimarul Sectorului 1: Prezent!  
Doamna Mirona-Giorgiana Mureșan – Secretar General al Sectorului 1: Domnul Podaru Dan-
Niculae? Doamna Popa Daniela? Încă o dată fac mențiunea că vom face notă telefonică prin care, apelată 
fiind, nu a răspuns pentru a ne spune dacă închide sau nu această ședință. Doamna Porumb Ramona? 
Doamna Regalia Ruxandra-Eugenia? Doamna Sorete-Arbore Otilia? Domnul Șerban Remus-Cătălin? 
Domnul Tudose Cristian-Adrian? Domnul Țîră Daniel? Și domnul Ned Vicol? 
Domnul Ned Vicol (online): Prezent!  
Doamna Mirona-Giorgiana Mureșan - Secretar General al Sectorului 1: Având în vedere prezența 
unui număr de 3 consilieri din numărul total de 27 de consilieri locali în funcție constat neîndeplinite 
prevederile articolului 137 din OUG 57/2019 prin codul administrativ cu modificările și completările 
ulterioare cu privire la cvorumul necesar pentru desfășurare legală în continuare a ședinței extraordinare 
convocate de îndată... 
Domnul Remus-Cătălin Șerban (online): Sunt Remus Șerban, prezent! Scuze! 
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Doamna Mirona-Giorgiana Mureșan – Secretar General al Sectorului 1: Și domnul Remus Șerban. 
Atunci, având în vedere prezența unui număr de 4 consilieri din totalul de 27, constat neîndeplinite 
prevederile art. 137 din Ordonanța de Urgență a Guvernului nr. 57/2019 privind Codul Administrativ. 
Mulțumim!  
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